
 
 
Referat fra styremøte onsdag 18. desember 2024         
    
Tid: onsdag 18. desember klokka 17 - 19     Sted: Nybo 

Info: 

- Oppdatering fra Nordreisa kommune om Forskrift for motorferdsel i Reisavassdraget, mottatt 

14.10.24: 

o Forskriften skal tas opp til ny revisjon. Før revisjon skal det utføres et 

forskningsprosjekt/studie som ser på hvordan elvebåttrafikken påvirker fiskens 

adferd på ulike vannstander. Kommunen initierer til et samarbeidsprosjekt mellom 

kommunen, næringen, forvaltningsmyndighet, grunneier og andre interessenter. Mål 

om oppstart våren 2025 og ferdigstillelse høsten 2026. Inntil resultater fra 

forskningsprosjektet/studiet og dermed nytt kunnskapsgrunnlag foreligger, 

videreføres dagens forbud mot vannjet.  

- NTT har fått tildelt 47 000 kroner fra Erling Bjørstad stiftelse til toppturhelg i april/mai og 

brevandring på høsten. (Toppturhelg og brevandring) 

- NTT har fått tildelt kr 10,000 for KDU-dagen i februar 2024.  

- NTT har søkt Troms fylkeskommune om kr 30,000 til viddetur 2025 

- NTT har søkt DNT om kr 18,700 til Kom deg ut dagen og åpning av Friluftslivets år 18. januar. 

- Lene Ottesen deltok på møte om vårvinterfest med NIL skigruppa og Nordreisa kommune 14. 

oktober. (Hører på turledersamlinga ang. forespørselen om onsdagsaktiviteter samt 

vårvinterfesten) 

- Lene Ottesen deltok på møte i faglig rådgivende utvalg for Reisa nasjonalpark 28. oktober  

- Heidi Arnesen deltok på teams på FNFs årlige friluftssamling 29. oktober.  

- Nina Storm og Lene Ottesen deltok på nettverksmøte for Historiske vandreruter 20. 

november. 

- Fagsamling og julebord på Straumfjord grendehus 9. november med 18 deltakere. 

- NTT var hovedarrangør på skredkvelden 19. november på Halti med 70 deltakere.  

- Heidi Arnesen har vært på møte om Friluftslivets år 16. desember. 

- Brosjyren til Historisk vandrerute er oppdatert. DNT sender 100 eksemplarer til Halti 

nasjonalparksenter.   

 
Saker: 

50/2024 Gjennomgang av referat fra styremøte 14.10.24  

  Referat godkjent uten merknader.  

51/2024 Godkjenning av saksliste til dagens møte 



  Saksliste godkjent uten merknader. 

52/2024 Kasserers spalte (Tor Martin)  

 Vi har mottatt 47.000 fra Erling Bjørstad- stiftelse etter innsendt søknad, og har fått 

16.000 fra fylkeskommunen for natur og kulturhistorisk dag. 

53/2024 Turlederleders spalte (Sunniva) 

Hvordan ligger vi an med turprogrammet? Neste turledermøte?  

10 stk deltakere til neste turledermøte i januar per nå, blant annet en person som 

nylig har flyttet til Nordreisa og som har både sommerturlederkurs og kurslederkurs 

fra før. Heidi skal informere om friluftslivets år på møtet, og Nina om vilkår rundt 

avbestilling av turer. Vi skal invitere nye mulige BT- turledere til å delta på møtet.  

54/2024 Barnas turlags spalte (Karianne) 

Har vært lite aktivitet siden forrige styremøte, men vi ønsker å verve nye frivillige til å 

være med i BT, forhåpentligvis også potensielle nye turledere.  Karianne skal legge ut 

forespørsel/oppfordring på fb-siden til NTT BT, samt også dele på NTT-siden. 

Karianne skal høre med Merethe Stiberg om søknad om turbomidler. 

55/2024 Årsmøte 2024  

Når og hvor gjennomføres årsmøtet? Skal årsmøtet kombineres med medlemsmøte? 

Årsmøtesaker: Valg, årsmelding, budsjett, regnskap og arbeidsprogram for 2025 

 Forespørsel fra styreleder om vi kan ha årsmøte og medlemsmøte senere enn vanlig. 

Det skal normalt avholdes innen 15. februar. Troms turlag skal ha sitt årsmøte 22. 

mars, så det ble avgjort at NTT holder sitt årsmøte og medlemsmøte mandag 24. 

februar kl.18 på Jÿppÿre på Halti. Årsmøtepapirer må kunngjøres senest 14 dager før 

årsmøtet.  

Forslag til tema for medlemsmøte i tilknytning til årsmøtet; noen som kan fortelle om 

en kulturhistorisk tur? Sine fortelle om Svalbard? Rune fortelle om boka som lanseres 

(friluftsliv), noen fortelle om Arthurgammen? Heidi spør sønnen Asbjørn etter jul 

om å komme å fortelle. Tor Martin fortelle om mora som gikk over vidda med ei ku? 

Pizza vil bli servert. 

Tor Martin, Sunniva og Lene på valg. Valgkomitéen vil bli orientert.  

Årsmelding- Lene delegerer oppgaver i årsmeldinga. Tor Martin følger opp budsjett 

og regnskap. 

Neste styremøte blir etter turledersamlinga den 13. januar, fra kl.20-21. Kun årsmøte 

på agendaen, hovedsakelig oppsett av arbeidsplan. Lene og Heidi forbereder et 

forslag til arbeidsplan. 

56/2024 Friluftslivets år 2025: Tildelte midler og eventuelt 



NTT har søkt DNT om kr 66,500 i forbindelse med Friluftslivets år 2025, og fått 

innvilget totalt kr 30,000. Styret må prioritere hvilke aktiviteter som skal 

gjennomføres innenfor rammen av de tildelte midlene. 

Det er søkt til følgende aktiviteter, fra to ulike tiltakspakker:  

Tiltakspakke 1: Organisert friluftslivsaktivitet i nærnatur, Gjensidigestiftelsen 

Innvilget kr 15,000 

Aktiviteter:  

1. Overnattingstur for Turtøttene (kr 13,000) 

2. Markering av verdensdagen for psykisk helse (kr 16,000)  

(fått penger avsatt til leie av kultursal og foredragsholdere) 

Vedtak: 10.000 til turtøttene, og 5.000 på markering av verdensdagen for psykisk 

helse. 

Tiltakspakke 4: Kompetanseheving 

Innvilget kr 15,000 

Aktiviteter: 

1. Nærturlederkurs (kr 4,000) 

2. Grunnleggende turlederkurs (kr 9,000) 

3. Soppkurs (kr 7,000) 

4. Sankekurs: Spiselige ville vekster (kr 7,000) 

5. Turledersatsning: Utdanne turleder til nyttevekstkyndig (kr 10,500) (Heidi) 

Vedtak: Nærturlederkurs (1), soppkurs (3) og turledersatsning (5). Supplere med 

tilskudd fra Studieforbundet: Sunniva søker for nærturelderkurs, Lene for soppkurs 

og Heidi sjekker mulighetene for å søke om støtte til turledersatsning.  

Eventuelt om Friluftslivets år 

Heidi orienterer fra møte i regi av Nordreisa kommune 16. desember. Villakssenteret 

har tatt initiativ til åpningsarrangementet «Hele Norge båler» 18. januar og NTT går 

inn som samarbeidspartner. Heidi har søkt om midler til åpningen og Kom-deg-ut-

dagene. I møte med kommunen ytres det ønske om akedag i Goppa. Heidi var på 

BARK og turlagsmøte i forbindelse med Kom-deg-ut dagen. Forslag om at det 

arrangeres av BT, i samhandling med BARK i begynnelsen av februar.  

Generelt sett, engasjere oss i åpningen (Hele Norge båler, bål på Reisaelva), 

friluftslivets år og verdensdagen for psykisk helse. Samt turer ila året. Heidi 

informerer om Hulderskogen og Friluftsknappen (hele barneskolen), barn fra 5 til 10 

år, hvor barna kan få premie 5 desember.   



Nord-Troms friluftsråd ønsker en gruppe for å samarbeide med som kan følge opp 

arrangementer i friluftslivets år.  

57/2024 Fellesmøte Troms Turlag med lokallag 

Avholdes lørdag 1. mars 2025 på Nordkjosbotn. Hvem deltar fra NTT? 

 «Styresamling» - Lene og Heidi stiller, ønsker at flere deltar. Kanskje blir Nina med 

om hun har mulighet. 

58/2024 Brua ved Nedrefoss 

 NTT har sendt innspill angående brua ved Nedrefoss til tiltaksplanen for 2025 for 

Reisa nasjonalpark og Ráisduottarháldi landskapsvernområde. Tilbakemelding fra 

vernemyndighetene er at TT eier historisk vandrerute Reisadalen og dermed har 

behov for brua. Nasjonalparkforvalterne ønsker å diskutere saken i et møte med 

berørte parter. De er åpne for samarbeid, men ønsker ikke å eie brua og henviser til 

tidligere vedtak om saken. 

NTT er positive til et møte før sommeren 2025 med Halti nasjonalparksenter, Reisa 

nasjonalparkstyret, TT, NTT, Statskog og Nordreisa kommune for å diskutere saken 

for videre drift og vedlikehold.  

 

 

Neste styremøte mandag 13. januar etter turledermøtet På taket.  

 

Mvh Lene Ottesen 

 
 
 


